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Følgende var fraværende med afbud: 
 
Jessica Carter, Søren Möller, Lene Monrad Favrholdt, Niels Hvidberg Kjeldsen, Lena Erbs, Yuri Goegebeur, 
Achim Schroll, Claudio Pica, Jørgen Bang-Jensen, Rojin Kianian, Linda Ahrenkiel, Per Jannsen, Bjarne Toft og 
Rune Larsen 
 

Ad 1) Korte meddelelser ved institutlederen 
 

1. Der har været fredsvalg til IMADAs arbejdsmiljøgruppe. Lone Seidler Petterson (LSP) fortsætter som 
medarbejderrepræsentant. Institutlederen bad alle tænke over arbejdsmiljøet og opfordrede til, at 
man henvender sig enten til ham eller LSP, hvis man har forslag til, hvordan noget kan gøres bedre. 

2. Jan Alexis Nielsen (JAN) er udtrådt af Ph.d.-udvalget, idet han har afleveret sin afhandling. Magnus 
Gausdal Find (MGF) er nyt medlem. 

3. Simon Greve er nyt medlem for de studerende på institutforum. Han erstatter Christian Kudahl. 
4. Der er slået et opslag om instruktorater op for 2. kvartal. Ansøgningsfristen er d. 19/10. Martin 

Svensson (MS) opfordrer til at man minder gode kandidater om at søge. 
5. Referater fra IMADAs ledelsesgruppemøder og instituttets nyhedsbreve ligger alle tilgængelig for alle 

på hjemmesiden. Dette vil blive ændret, således at disse i stedet kan ses på SDUnet. 
Studenterrepræsentanter vil få tilsendt relevant information på mail, da de ikke har adgang til SDUnet. 

6. Instituttets farvescanner står på kontor Ø14-601b-2, hvor også Peter Kornerup (PK) sidder. 
7. Man kan bruge det trådløse net Eduroam i alle undervisningslokaler. IT-service vil sørge for, at det også 

er tilgængeligt i alle kontorer i løbet af 2012. Info omkring trådløst net findes på http://.wifi.sdu.dk. 
8. Der arbejdes på en ny model for scienceåret. Jessica Carter (JC) er tovholder for matematik og får 

støtte af Bent Jørgensen (BJ). I øjeblikket arbejder studienævnet med et forslag, som også har været 
drøftet på fakultetets ledelsesmøder. Der blev i den forbindelse talt om, at alle medarbejdere på 
IMADA gerne vil have mulighed for at drøfte ændringerne af scienceåret, inden disse bliver endeligt 
besluttet. Der vil blive arrangeret et møde efter d. 31/10, for planen for scienceåret vil have taget mere 
form. 

9. MS orienterede om en proces omkring administrative besparelse, som er i gang i øjeblikket. Svend 
Kiilerich (SK) og LSP er indkaldt til et møde, hvor der skal tales om to hovedpunkter: 
- Styrkelse af administrationen på projekter. 
- Tilpasning af økonomistyring og indkøb på tværs af institutterne. 
Kim Skak Larsen (KSL) gjorde opmærksom på, at det i forbindelse med arbejdet omkring projekter er 
vigtigt at tage den viden, som forskerne sidder med, med i betragtning. 

10. På grund af langtidssygemelding på eksamenskontoret har alle ikke fået deres eksamensprotokoller så 
hurtigt, som de har været vant til. LSP beder om, at man giver besked, hvis man mangler en protokol, 
så vil hun skaffe den snarest muligt. 

  

http://.wifi.sdu.dk/
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Ad 2) Gensidig orientering 
 

1. Jens Svalgaard Kohrt (JSK) orienterede om IT-services vagtordning. Den kan bruges i absolut 
nødstilfælde og man finder yderligere information på IT-services hjemmeside. Efter mødet har JSK 
konstateret, at ansatte på IMADA generelt ikke kan tilgå vagtservice-hjemmesiden. Det er ved at blive 
undersøgt, hvorledes dette kan gribes an. 

2. JSK gjorde opmærksom på, at de studerendes hjemmeside virker igen. 
 
 

Ad 3) Eventuelt 
 

Der var intet at bemærke til dette punkt. 
 
 
 
 
Mødet sluttede kl. 10.50 
 
 
 
 

Martin Svensson, institutleder 
Lone Seidler Petterson, institutsekretær 


